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"We hebben echt een unieke winkel"
Maison du Nord in Musselkanaal 
bestaat één jaar!
Ruim een jaar geleden 
opende Evelyn van 
Wijk samen met haar 
dochter Jasmijn Mai-
son du Nord. De sfeer-
volle, warme winkel 
is exclusief dealer van 
Rivièra Maison. Het 
jaar is werkelijk voor-
bij gevlogen. ‘’We zijn 
heel tevreden over 
het eerste jaar. We 
hebben onze naams-
bekendheid vergroot 
en we merken dat 
steeds meer mensen 
onze winkel weten te 
vinden’’, zegt Evelyn 
tevreden.

Unieke winkel
Maison du Nord mag 
gerust een unieke 
winkel genoemd 
worden. Want behalve 
het feit dat je er een 
zeer uitgebreide col-
lectie vindt van Rivièra Maison – met ook meubels als bijvoorbeeld 
kasten, tafels en stoelen – vind je er ook een kledinghoek, speciaal 
voor de jonge vrouw. ‘’Dat hoekje wordt steeds groter’’, lacht Evelyn, 
die verder vertelt dat onlangs ook een webshop geopend werd. ‘’En 
daarvan wordt ook al behoorlijk gebruik gemaakt.’’ 

Vanwege het 1-jarig bestaan van de fysieke winkel, kunnen mensen 
in de maand september profiteren van een leuke korting van 10 
procent op alles als je in de winkel koopt of online bestelt ( behalve 
afgeprijsde artikelen).

Lees verder op pagina 7.
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Bedrijvencentrum Blijham richt zich voortaan
volledig op Groninger artikelen
"Groninger artikelen zijn populair, Groningers worden steeds trotser op hun provincie"
Het zal even wennen zijn. Bedrijvencen-
trum Blijham – waar voorheen verschil-
lende kleinere winkels onder één dak te 
vinden waren- gooit het vanaf vrijdag 6 
september over een heel andere boeg. ‘’Ik 
ga alleen nog Groninger artikelen verko-
pen. Dat deed ik natuurlijk al, maar ik heb 
nu alle ruimte om alle mooie Groninger 
artikelen op een mooie manier te presen-
teren’’, zegt Flip Dekker. De winkeltjes 
verdwijnen dus, met uitzondering van 
Gert Jans 2e Hands, die echter een eigen 
ingang krijgt. Ook de benzinepomp blijft gewoon. Ook nieuw: het bedrijf met Groninger 
artikelen is vanaf 6 september alleen op vrijdag en zaterdagmorgen geopend (vrijdag 
van 10.00 tot 17.00 uur en zaterdag van 10.00 uur tot 13.00 uur).

Afremmen
‘’Ik ben inmiddels 67 jaar. Ik moet mezelf 
wat afremmen. En ik wil wat meer tijd door 
kunnen brengen met mijn vrouw. Zij is 
werkzaam in het onderwijs en voorheen 
hadden we eigenlijk alleen de zondag om 
samen nog iets te doen. Vandaar deze keu-
ze. Ik mag ook graag wandelen en fietsen 
bijvoorbeeld, maar daar was eigenlijk nooit 
tijd voor’’, legt Dekker uit, die echter niet 
helemaal wil stoppen. Hij wil de Groninger 
artikelen – die hij ook online al jarenlang 
verkoopt - nog meer en beter onder de 
aandacht brengen.

Enorm aanbod van unieke artikelen
Het aanbod aan Groninger artikelen is 
enorm. Van cadeauartikelen tot aan vlag-
gen, wimpels, boeken, babyartikelen en 

sleutelhangers. Maar ook tekstborden, 
boeken en dranken, waaronder ‘Peerdemid-
del’. ‘’Ik verkoop ook unieke producten die 
ik zelf laat maken. Denk dan bijvoorbeeld 
maar eens aan deurmatten en vlaggen. Of 
vogelhokjes. Ik heb straks de gelegenheid 
om al die producten op een prachtige ma-
nier te presenteren. Online bestellen blijft 
daarnaast natuurlijk ook mogelijk. Bestel je 
online, dan probeer ik die bestelling altijd 
zo snel mogelijk af te handelen. Uiteraard 
kun je de bestelde producten ook altijd in 
Blijham afhalen’’, zegt Dekker, die nu nog 
bezig is met het aanpassen van de winkel.

Keuze maken
‘’Ik verkocht hier al verschillende Groninger 
artikelen en ook de webshop liep goed. Ik 
merk dat de artikelen aan populariteit win-

nen. Het lijkt wel of de Groninger trotser 
is geworden. Dat heeft wellicht te maken 
met de aardbevingsproblematiek. Nergens 
anders vind je straks zoveel Groninger 
artikelen als hier. Zelfs in de stad niet. Als 
mensen in de stad zoeken naar bijvoor-
beeld een vlag, dan wordt vaak naar mij 
verwezen. Bijzonder is wel dat de helft 
van de online bestellingen gedaan worden 
door mensen die tegenwoordig buiten de 
provincie wonen. Heel bijzonder’’, zegt de 
ondernemer, die jarenlang met heel veel 
plezier onderdak bood aan kleine bedrij-
ven en ook particulieren. ‘’Voor hen vind 
ik het ook wel jammer hoor. Maar ik moest 
gewoon een keuze maken.’’

Koopjes
Dekker heeft wel altijd genoten van de 
bedrijvigheid. ‘’De benzinepomp staat net 
als de eetcounter vrij dicht op ons huis. 
Toen we hier net kwamen wonen en er 
draaide een auto deze kant op, dan dacht 

ik steeds dat we visite kregen., haha. En 
als we de drukte wel eens beu waren, dan 
gingen we gewoon aan de andere kant van 
ons huis zitten’’, lacht Dekker, op wie de 
tijd maar geen vat lijkt te krijgen. Behalve 
de Groninger artikelen, met natuurlijk ook 
artikelen van FC Groningen, kun je bij Dek-
ker ook terecht voor koopjes. ‘’Ik heb niets 
nieuws meer besteld, maar heb nog heel 
wat producten liggen’’, zegt hij. ‘’Dan moet 
je denken aan huishoudelijke producten, 
textiel, kleding, sokken en wenskaarten. Op 
is op en de prijzen zijn zeer aantrekkelijk’’, 
legt Dekker uit, die ten overvloede zegt dat 
de Groninger artikelen ook perfect zijn om 
als cadeau weg te geven.

Groninger artikelen zijn vanaf nu te koop 
aan de Hoofdweg 187 in Blijham.  
Telefoon: 06 - 53 98 20 83.  
Zie ook www.groningerartikelen.nl.  
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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AureliaTree in Ter Apel
AureliaTree is het bedrijf van fotograaf André Dümmer uit Ter Apel. Hij runt zijn bedrijf 
sinds 2013. André staat onder meer bekend vanwege zijn prachtige natuur- en land-
schapsfoto’s, de cursussen en uiteenlopende workshops die hij aanbiedt op het gebied 
van fotografie en zijn werkelijk prachtige huwelijksreportages. André besteedt nog 
écht aandacht aan mensen en foto’s. ‘’Ik bereid me altijd zo goed mogelijk voor. Van 
een huwelijk bijvoorbeeld, maak ik altijd een compleet tijdbeeld, op basis van een 
gesprek dat ik vooraf met de mensen heb gevoerd. Ik wil weten met wie ik te maken 
heb en wat ze belangrijk vinden. Die extra aandacht en die voorbereiding maakt – denk 
ik – het verschil’’, zegt de bevlogen fotograaf.

"Op het gebied van fotografie kan
ik mensen op heel veel verschillende 

manieren van dienst zijn"

Geen verrassing
Dat André uiteindelijk zijn geld zou gaan 
verdienen met fotografie, is niet zo verwon-
derlijk. ‘’Mijn vader fotografeerde en filmde 
vroeger al. Ik stond erbij en keek ernaar. Ik 
ben bovendien veel op reis geweest, vooral 
op de fiets. Van die reizen maakte ik een 
reisverslag, met tekst en foto’s. Dat was nog 
in de tijd van de fotorolletjes. Op een van 
mijn fietsreizen ontmoette ik een stel uit 
Amerika. Zij bleken professionele foto-
grafen te zijn die werkten voor bekende 
magazines. Vervolgens schafte ik zelf ook 

goede apparatuur aan en zo is het balletje 
eigenlijk echt gaan rollen. Het is daarna 
heel snel gegaan’’, zegt André.

Interessante workshops
Wat hij doet? Veel. Heel veel. ‘’Ik maak na-
tuur- en landschapsfoto’s en ben inzetbaar 
voor kranten en magazines. Ik ben actief 
voor RTV Westerwolde en exposeer regel-
matig. Ook ben ik huwelijksfotograaf en 
organiseer ik niet zelden workshops. Juist 
die heel brede dienstverlening maakt mijn 
werk zo interessant’’, zegt hij. Ondertussen 

zijn de workshops herfst- en winterfoto-
grafie alom bekend, net als de workshop 
smartphone fotografie die hij aanbiedt, 
bijvoorbeeld op 4 oktober in Vlagtwedde 
(zie voor data van de overige workshops 
de website). ‘’Mensen hebben vaak een 
heel dure smartphone maar zijn zich niet 
bewust van de mogelijkheden die er zijn 
om echt heel mooie foto’s te maken. Ik help 
mensen in dat kader graag op weg’’, zegt de 
inwoner van Ter Apel.

Fotowandelingen en stadsfotografie
André organiseert daarnaast ook foto-
wandelingen op bijzondere en vooral 
fotogenieke plekken zoals het pittoreske 
Appingedam, om mensen wegwijs te 
maken in stadsfotografie. ‘’Ik vertel ze iets 
over de historie en vervolgens maken we 
een wandeling. Appingedam is een mooi 
stadje om te fotograferen’’, zegt André, die 
uiteraard ook actief is voor de plaatselijke 
carnavalsverenigingen. Ondanks de drukte 
probeert hij ook tijdens de reizen die hij 
maakt steeds weer mooie foto’s te maken. 
En zo is hij altijd bezig, altijd met de camera 
op pad.

Digitaal album
‘’Huwelijksfotografie is een bijzondere tak 
van sport. Ik ga vooraf altijd in gesprek met 
de mensen en maak een tijdplan. Op die 
manier maak ik een compleet beeld van 
de dag. De foto’s bied ik vervolgens in een 

digitaal album aan. Mensen kunnen zelf 
foto’s selecteren en krijgen een huwelijks-
album. Door je goed voor te bereiden, kun 
je het verschil maken. Ik probeer ook bij-
zondere dingen die het bruidspaar ontgaan, 
vast te leggen. Vaak zijn ze heel erg verrast 
als ze de foto’s zien en komen ze dingen te-
gen die ze zelf niet eens meegekregen heb-
ben’’, zegt de fotograaf, die als de agenda 
het toelaat ook anderen wegwijs probeert 
te maken in de wereld van de fotografie. ‘’Ik 
heb laatst een meisje van twaalf jaar be-
geleid. Ze weet nu al dat ze later fotograaf 
wil worden. Geweldig om haar de eerste 
basisprincipes bij te brengen’’, zegt André, 
die ooit zelf nog wel eens New York City 
vast wil leggen op de gevoelige plaat. ‘’In 
zwart-wit. Dat vind ik echt heel erg mooi’’, 
besluit hij.

AureliaTree is gevestigd aan de  
Stationsstraat 6 in Ter Apel.  
Telefoon: 06 - 13 74 42 15. 
Zie ook de website www.aureliatree.com  
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Vervolg van de voorpagina
Maison du Nord in Musselkanaal: exclusief dealer 
van Rivièra Maison
Maison du Nord, exclusief dealer van de producten van Rivièra Mai-
son, bestaat één jaar. Evelyn van Wijk was zelf altijd al groot fan van 
het populaire merk en vervolgens trok ze de stoute schoenen aan. 
Bijzonder: het bedrijf is gevestigd in het bedrijf van haar man, Instal-
latiebedrijf H. van Wijk (wel met eigen ingang) en Evelyn runt de zaak 
samen met dochter Jasmijn. Samen hebben ze er echt een unieke 
winkel van gemaakt.

Lust voor het oog
‘’Het is natuurlijk altijd afwach-
ten als je besluit een winkel te 
openen hoe het gaat lopen. Wij 
mogen zeker niet ontevreden zijn. 
De mensen zijn erg enthousiast 
over de winkel. Dat beschouwen 
we ook als een compliment, want 
we besteden heel veel aandacht 
aan de inrichting van de winkel. 
We kleden de winkel regelma-
tig weer anders aan. Je moet de 
winkel aantrekkelijk houden voor 
de mensen’’, zegt Evelyn terecht. 
De winkel is een lust voor het oog. 
Omdat Maison du Nord exclusief 
dealer is van Rivièra Maison, vind 
je er behalve talloze accessoires 
ook meubels. ‘’Een vergelijkbare 
winkel vind je niet in de buurt. 
Dat merken we zeker ook aan de 
klantenkring. We krijgen regelma-
tig mensen buiten de regio over 
de vloer’’, vertelt Evelyn.

Prachtige collectie
Maison du Nord is uniek. Behalve 
de prachtige collectie van Rivièra 

Maison vind je er bijvoorbeeld 
een kledinghoek. ‘’Dat is echt Jas-
mijns dingetje. Je vindt er kleding 
voor de jonge vrouw. Ondertussen 
is de kledinghoek al iets groter 
dan toen we open gingen’’, zegt 
Evelyn. ‘’Verder blijven we steeds 
op zoek naar leuke dingen. Zo 
hebben we nu bijvoorbeeld heel 
mooie led-kaarsen en een fraaie 
collectie kussens. We zoeken 
steeds naar producten die bij 
onze winkel passen. Ondertussen 
hebben we al heel veel mensen 
blij kunnen maken met onze arti-
kelen. Met meubels, met een leuk 
cadeautje of met kleding. Heel 
leuk om de groei van de winkel 
mee te maken.’’

Eigen webshop
Sinds juli beschikt Maison du Nord 
ook over een eigen webshop. ‘’Dat 
lag al in de planning en sinds een 
paar maanden kun je ook online 
bij ons winkelen. Van die gele-
genheid wordt al goed gebruik 
gemaakt. Wat ook leuk is, is de 

verscheidenheid aan klanten die 
we mogen verwelkomen. Behalve 
mensen komen voor een leuk 
cadeautje, hebben we ook al een 
aantal ‘nieuwbouwklanten’ mogen 
helpen met de inrichting. Ja, we 
kunnen na een jaar écht tevreden 
zijn. We zijn heel erg trots op onze 

winkel’’, zegt Evelyn. Vanwege 
het 1-jarig bestaan van Maison 
du Nord, krijg je gedurende de 
maand september 10 procent kor-
ting in de winkel of bij een online 
bestelling. Je kunt de korting acti-
veren door de kortingscode ‘1jaar’ 
te gebruiken bij het afrekenen.

Maison du Nord is gevestigd aan 
de Sluisstraat 4 in Musselkanaal. 
Telefoon: 0599 - 76 27 47. 

Je vindt de webshop op 
www.maison-du-nord.nl.
 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Hartman Bedden in Stadskanaal viert 30-jarig jubileum
‘Een vliegende start dankzij de naamsbekendheid van een totaal ander bedrijf’
door Jan Johan ten Have
STADSKANAAL - Toen Hartman Bedden dertig jaar geleden de deuren opende in 
Stadskanaal, maakte het bedrijf een vliegende start door. De reden was een wel heel 
bijzondere: de beddenspecialist liftte mee op de naamsbekendheid van een totaal an-
der bedrijf: de gelijknamige, landelijke specialist in tuinmeubilair. “In het begin liepen 
er mensen in onze beddenwinkel binnen om tuinsets te kopen”, gniffelt de goedlachse 
eigenaar Johan Hartman. Inmiddels kan de Knoalster beddenspecialist het allang op 
eigen kracht. De zaak heeft zelf een uitstekende naam opgebouwd in de regio. 

Of er wel eens mensen binnenkwamen 
voor een tuinmeubelset en vervolgens met 
een bed de deur uit liepen? “Dat kan ik me 
niet herinneren”, zegt Johans echtgenote 
Anja. Het had gekund. Hoe dan ook, bij de 
start aan de Navolaan in 1994 klonk de 
naam Hartman bekend bij velen. En dat 
kwam best goed uit, want Johan en Anja 
waren niet afkomstig uit deze regio. Ze 
kwamen uit Zuidoost-Drenthe, waar Johan 
in en rondom Emmen tien jaar werkte in 
de meubels. Hij begon als chauffeur, werd 
later verkoper, leerde stofferen en tapijt 
leggen.

Hart voor bedden
Johan leerde er alle aspecten van het meu-
belvak, werd een allround vakman in de 
meubels. “Al snel ontdekte ik dat mijn hart 
bij bedden lag”, vertelt hij. “Bij meubels als 
tafels, stoelen en kasten gaat het met name 
om de uitstraling en hooguit wat zitcomfort. 
Dat is bij bedden totaal anders. Daarbij gaat 
het om ergonomie. Heb je bijvoorbeeld 
lichamelijke klachten, dan kan een goede 
lighouding heel belangrijk zijn.”

Vanaf dag één was kwaliteit van matras-
sen het onderscheidend vermogen van 
Hartman Bedden omdat Johan geloofde dat 

zijn zaak daarin het verschil kon maken. In 
de loop van de afgelopen dertig jaar zag hij 
heel veel veranderen in het aanbod: “Toen 
wij begonnen, waren lattenbodems met 
latex-achtige matrassen helemaal in. Daar-
voor sliepen de meeste mensen op spi-
raalbodems en matrassen met springveren. 
Ook waterbedden waren op dat moment 
ongelofelijk populair, met name vanwege 
het fantastische comfort. Tegenwoordig zijn 
boxsprings bijzonder in trek. Of de kwaliteit 
van bedden in de loop der jaren verder nog 
sterk is verbeterd, kan ik niet zeggen. Ook 
in die tijd werden er al heel goede produc-
ten gemaakt. Wat wel is veranderd, is dat er 
een veel breder aanbod aan ergonomische 
systemen en comfortklassen ontstond. De 
keuze is bijzonder groot.”

Tweeduizend vierkante meter
Het grotere aanbod vertaalde zich ook in 
het assortiment van Hartman Bedden. Het 
850 vierkante meter grote pand aan de Na-
volaan werd te klein. Daarom liet Hartman 
in 2006 een pand met een toonzaal van 
tweeduizend vierkante meter bouwen op 
een prachtige zichtlocatie aan de Tinnegie-
ter op bedrijventerrein Vleddermond. Dit 
winkeloppervlak is voor een beddenspe-
ciaalzaak enorm groot. De wel zeer ruime 

keuze in bedden en complete slaapkamer-
inrichting maken deze beddenspeciaal-
zaak echt bijzonder, dit vind je in de regio 
vrijwel nergens. “Je vindt in onze winkel 
een zeer groot aanbod in met name Ne-
derlandse merken. Het zijn stuk voor stuk 
merken die kwaliteit leveren”, zegt Johan. 
“Wij kiezen voor Nederlands omdat wij dan 
nauwe contacten hebben met de fabrikant. 
Wij willen weten wat we verkopen.”

Jubileum 30 jaar Hartman Bedden
Ter gelegenheid van het 30-jarig bestaan 
heeft Hartman Bedden samen met topfabri-

kant Cinderella een eigen lijn in boxsprings 
ontwikkeld die exclusief in de winkel in 
Stadskanaal verkrijgbaar is: een kwalitatief 
topmodel boxspring voor een zeer aantrek-
kelijke prijs. “Wij merken dat deze lijn - met 
boxsprings in diverse comfortklassen - 
bijzonder goed wordt ontvangen door onze 
klanten”, zegt Anja. Ook geeft Hartman 
Bedden ter gelegenheid van het jubileum 
dertig procent korting op een deel van de 
textielcollecties. Johan: “Op deze manier 
willen wij onze klanten ter gelegenheid van 
ons jubileum iets moois bieden.”

Johan en Anja Hartman in de toonzaal van Hartman Bedden in Stadskanaal 
(Foto: Jan Johan ten Have)
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Rinsma Tuinonderhoud in Stadskanaal
"Ik heb altijd al Rob de Tuinman willen worden"

Eigenlijk is het helemaal niet zo’n verrassing dat Ronald Rinsma uit Stadskanaal in mei 
van dit jaar zijn eigen bedrijf begon met Rinsma Tuinonderhoud. Zelf heeft hij thuis 
een grote tuin en al op jonge leeftijd wist hij wat hij wilde worden: Rob de Tuinman. 
Bepaald geen slechte keuze, want vanaf de start van het bedrijf heeft Ronald het druk. 
Zijn geheim: korte lijnen, passie en kwaliteit.

Voor een perfect resultaat
Het kost Ronald geen moeite zijn bedrijf 
te omschrijven en zijn sterke punten te 
benoemen. ‘’Ik ben zzp’er, en doe alles zelf. 
Ik werk heel graag alleen en dus zijn de 
lijnen altijd kort. Je hebt altijd rechtstreeks 
contact met mij. Daarnaast lever ik kwali-
teit. Ik ben een perfectionist. En ik kijk niet 
op een uurtje. Met liefde ga ik een uurtje 
langer door voor een perfect resultaat’’, 
zegt Ronald, zonder ook maar een moment 
onbescheiden te zijn. ‘’Vanaf het moment 
dat ik met Rinsma Tuinonderhoud begon, 
heb ik het lekker druk gehad. Dat is auto-
matisch gegaan. Mond-tot-mondreclame is 
de beste reclame als je goed werk levert.’’

Voor particulieren en bedrijven
Zoals de naam al doet vermoeden staat 
Rinsma Tuinonderhoud voor het volledige 
onderhoud van tuinen voor zowel parti-
culieren als bedrijven. ‘’Op dit moment 
werk ik hoofdzakelijk voor particulieren. 
Ik zou er voor bedrijven graag maaiklus-
sen bij hebben. Ik beschik over een mooie, 
grote zitmaaier en kan bedrijven dus echt 
uitstekend van dienst zijn’’, zegt Ronald, die 
je verder in kunt schakelen voor klussen als 
verticuteren en snoeien. ‘’Dat kan eenmalig, 
waarbij je uit kunt gaan van een prijs van 
400 euro per dag. Daar zit dan alles bij in. 
Dat is zeker niet duur als je kijkt naar wat 

andere bedrijven vragen. Uiteraard kan ik 
ook op contractbasis voor iedereen aan de 
slag. In dat geval kom ik periodiek langs en 
zorg ik dat de tuin steeds goed onderhou-
den blijft. Ik ben wat dat betreft ontzettend 
flexibel’’, zegt Rinsma.

Fluitend aan het werk
Ronald koos bewust voor het beginnen 
van een eigen bedrijf. ‘’Ik heb een enorme 
passie en liefde voor de tuin. Ik had al een 
webshop met artikelen voor de moestuin 
bijvoorbeeld en gaf als moestuincoach les 
op basisscholen. Daarnaast wilde ik graag 
op eigen benen staan. Ik gedij beter als ik 
alleen kan werken, als ik eigen baas ben. Ik 
heb nog geen seconde spijt gehad van de 
beslissing om een eigen bedrijf te begin-
nen. In mijn logo zie je niet voor niets een 
fluitend mannetje. Dat mannetje ben ik; ik 
ga elke dag fluitend naar mijn werk’’, zegt 
hij. ‘’En dat meen ik oprecht. Het maakt mij 
niet uit of het regent of stormt. Ik sta er 
gewoon en vind het heerlijk om elke dag 

buiten bezig te zijn. Ik voel waardering. Het 
voelt elke keer weer goed als je na een klus 
een appje krijgt van een tevreden klant. 
Daar doe je het uiteindelijk voor.’’

Opleidingen
‘’Mensen en bedrijven in de regio Stads-
kanaal, Veendam, Rolde kunnen altijd een 
beroep op me doen. Tot nu toe ben ik 
vooral in de regio actief, steeds op hooguit 
een kwartiertje rijden van Stadskanaal. Dat 
bevalt perfect. In de toekomst zou ik nog 
graag wat aanvullende opleidingen willen 
volgen, bijvoorbeeld die van hovenier. Dan 
kan ik een nóg breder dienstpakket aanbie-
den. Dat is nu echter nog toekomstmuziek’’, 
besluit Rinsma.

Rinsma Tuinonderhoud is gevestigd  
aan de Spoorstraat 51 in Stadskanaal.  
Telefoon: 06 - 43 41 79 44.  
E-mail: info@rinsmatuinonderhoud.nl
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Heel september bij alle vestigingen van 
Virena Autogroep in Groningen en Drenthe
Picanto Parade, tijdelijk duizend euro extra 
korting op zo goed als nieuwe Kia Picanto’s
door Jan Johan ten Have
GRONINGEN/DRENTHE - Heel september is er bij Virena Autogroep 
Picanto Parade. De hele maand krijgen klanten bij de Kia-dealer voor 
Groningen en Drenthe bij aankoop van een gebruikte Kia Picanto 
duizend euro extra korting. “Wij hebben voor deze actie meer dan 
honderd gebruikte Picanto’s op voorraad, waarvan een groot deel 
jong gebruikt, uit 2022 en 2023”, vertelt verkoper Thorin van 
Staalduinen. 

De Picanto is hét compacte model 
van Kia: strak en stijlvol, zuinig 
en bomvol handige en slimme 
functies. Bovendien heeft de Kia 
Picanto de grootste bagageruimte 
in zijn klasse. "Niet voor niets is 
de Kia Picanto een zeer populair 
model", zegt Thorin.

Ook voor de shortlease is de Kia 
Picanto een bijzonder gewild 
model. Virena Autogroep leverde 
de afgelopen jaren vele Picanto’s 
voor deze vorm van lease, waarbij 
de auto na één of enkele jaren 
wordt ingeruild. Door het succes 
van deze leaseconstructie, heeft 
Virena Autogroep nu een grote 
voorraad jonge gebruikte Picanto’s 
met lage kilometerstanden: “Al 
deze Picanto’s zijn dus door 
ons zelf nieuw geleverd. Ze zijn 
zakelijk gebruikt en dus goed 
onderhouden. Er zijn zelfs auto’s 
bij die zo jong zijn, dat ze hun 

eerste onderhoudsbeurt nog 
moeten krijgen. Die nemen wij 
uiteraard mee bij de afleverbeurt.”

Goedkoopste van Nederland
Tijdens de Picanto Parade is 
de prijs die op elke auto wordt 
vermeld de rijklare prijs. Er komen 
dus geen extra kosten bij. Voor 
dat bedrag krijgt de klant de 
auto inclusief afleverbeurt, het 
resterende deel van de zeven jaar 
fabrieksgarantie, een volle tank 
brandstof én een jaar pechhulp 
Europa. “Met deze rijklare prijzen 
zijn wij tijdens de Picanto Parade 
de goedkoopste van Nederland”, 
weet Thorin. “De Picanto Parade 
maakt het mogelijk om in een 
zo goed als nieuwe Kia Picanto 
te rijden voor een wel zeer 
aantrekkelijke prijs.”

Virena Autogroep
Virena Autogroep is dé Kia-dealer 

voor Groningen en Drenthe. 
Klanten kunnen er terecht voor 
nieuwe en gebruikte Kia’s, 
totaalonderhoud, verzekeringen, 
schadeherstel en Kia Charge 
laadpalen inclusief zonnepanelen. 
De roots van het bedrijf liggen 
in de regio, het bedrijf is in 
Stadskanaal opgericht door Gerrit 
van Staalduinen, die nog altijd 
eigenaar is van Virena Autogroep. 
“Hoewel wij zes vestigingen 

hebben, staan we nog altijd 
dicht bij onze klanten”, vertelt 
Thorin. “Wij kennen onze klanten, 
niemand is bij ons een nummer. 
Wij zijn en blijven gewoon en 
maken graag even een praatje 
onder het genot van een kop 
koffie of thee.” 

Virena Autogroep is te vinden 
in Emmen, Assen, Stadskanaal, 
Winschoten, Groningen en Ten 

Boer. Laatstgenoemde vestiging 
sluit op 1 oktober de deuren. 

Thorin: “De vestigingen Ten Boer 
en Groningen liggen op slechts 
enkele kilometers van elkaar. 
We houden de kosten van onze 
organisatie graag laag en blijven 
onze klanten in de regio Ten Boer 
op korte afstand van dienst.
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Moos Bakker wil gauw naar vierde klasse met 
Bellingwolde
Bellingwolde kan maar moeilijk uit de 
zondag vijfde klasse komen dat eigenlijk 
minimaal één niveau te laag is voor de 
grensdorpbewoners. Vorig seizoen zat het 
team van trainer Jaap Sikkema er dicht bij, 
maar riep FC Fochteloo de roden een halt 
toe door de nacompetitiefinale in Gieten 
te winnen. En dus speelt de club weer in de 
vijfde klasse. Voor Moos Bakker geldt dat 
hij heel graag weer in de vierde klasse wil 
spelen.

Bakker is negentien jaar en dus nog heel 
jong. Tóch maakt hij al drie jaar deel uit van 
de selectie nadat hij in zijn jeugd ook bij 
WVV uit Winschoten speelde. Hij is ondanks 
de tegenvallende prestaties op zijn plek bij 
de club en ziet ook genoeg mogelijkheden 
het tij te keren. Over het vorig seizoen is hij 
ondanks het missen van promotie te spreken. 
“Ik ben tevreden over vorig seizoen, want we 
lieten vaak mooi voetbal zien. Het missen 
van promotie was wel een grote domper en 
helemaal niet nodig. Erg zonde!”                                 

De jongeling is op meerdere posities 
inzetbaar, want speelt zowel op het mid-
denveld als linksbuiten. Over het doel voor 
dit seizoen is hij stellig: “Directe promotie!” 
Hij is van mening dat dit mogelijk is. “Onze 
selectie is alleen maar breder geworden en 
dus heb ik er vertrouwen in. Als Bellingwolde 
promoveert dan moeten we zorgen dat we 
een stabiele vierdeklasser worden. We heb-
ben in ieder geval een goede trainer waar we 
vorig seizoen mee zijn gestart. Ook nu kun-
nen we goed aan het nieuwe seizoen gaan 
beginnen.” (RegioMagazine / Gerry Grave)



Jeffrey Bakker is van mening dat SC Stadskanaal 
de vruchten van de jeugdopleiding moet plukken
SC Stadskanaal wilde de weg omhoog 
inslaan, leek ook goed bezig, maar kon niet 
verhinderen dat degradatie naar de derde 
klasse volgde. Heel veel scheelde het niet 
of de het klassenbehoud was gerealiseerd, 
maar het liep dus anders. Sellingen had 
maar één punt meer gehaald en redde het 
vege lijf. Om maar eens iets te noemen. 
Ondanks de degradatie blijft oer-Stadska-
naalster Jeffrey Bakker positief en wil hij 
heel snel terug naar de tweede klasse.

Jeffrey Bakker, hij speelt al twaalf jaar in het 
eerste van de bespelers van Sportpark Page-
dal en dus niet meer weg te denken uit het 
elftal van Joop Gall. De oud-profvoetballer 
van BV Veendam, FC Groningen en SC Hee-
renveen ‘sleep de messen al’ aan het begin 
van de oefencampagne en dus kunnen ze de 
borst natmaken. Ook Bakker, maar hij is erva-
ren genoeg om hiermee om te kunnen gaan. 
Nog altijd baalt hij van de deceptie van de 
vorige voetbaljaargang. “Vorig seizoen was 
een enorme teleurstelling met de degradatie 
naar de derde klasse. We hebben laten zien 
dat we meekonden op het niveau van de 
tweede klasse, maar over het hele seizoen 
waren we niet constant genoeg als je naar 
ons niveau kijkt.”

Dat dit beter moet is duidelijk en dus gaat 
Bakker voor promotie. In zijn ogen is dat 
ook realistisch en zelfs een soort van ver-
plichting. “Ik denk dat we als club verplicht 
zijn mee te doen voor promotie en met de 
jeugdopleiding die we hebben moet de club 
weer een stabiele tweedeklasser worden.” 
(RegioMagazine / Gerry Grave)





Otto Halmingh wil Musselkanaal attractief laten 
spelen
Musselkanaal heeft na het vertrek van trainer 
Wessel Woortman een andere echte Mus-
selkanaalster als hoofdtrainer aangesteld: 
Otto Halmingh. De zestigjarige inwoner van 
Stadskanaal is uiteraard geen onbekende bij 
de club, want speelde er in zijn jeugdjaren al 
om vervolgens naar FC Groningen te gaan.

Otto Halmingh was zeventien jaar toen hij naar 
de FC ging en speelde zelfs enkele wedstrij-
den in de eredivisie. Later werd hij trainer en 
deed dat bij heel wat clubs. Laatstelijk bij het 
zaterdagteam van WVV en in januari van dit 
jaar begon hij als trainer bij de groenhemden. 
Halmingh is blij terug te zijn in Musselkanaal 
en wil het eerste elftal vooral attractief laten 
spelen en uiteraard hoopt hij dat er om de 
prijzen wordt meegedaan. Ook kijkt hij alvast 
een beetje vooruit: “Voor wat de toekomst 
betreft wil ik graag een klasse hoger spelen 
met Musselkanaal.” Dan spreken we over de 
tweede klasse, de klasse waar het team uit 
degradeerde en dus spelen Halmingh en de 
zijnen in de derde klasse. 

Halmingh is al bijna dertig jaar trainer, want 
stopte op relatief jonge leeftijd met voet-
ballen. Ervaring heeft hij dus genoeg en hij 
hoopt de jonge spelers die ervaring te geven 
die ze nodig hebben. De oefenmeester is de 
rust zelve en heeft altijd zijn eigen visie, iets 
dat bij veel spelers als prettig werd en wordt 
ervaren. “Ik geniet gewoon van het trainersvak 
en wil natuurlijk heel graag winnen. Het is wel 
jammer dat we met maar twaalf teams in de 
competitie zitten. Het mooiste was met veer-
tien. Ik hoop een leuk jaar met mijn ploeg en 
club te hebben.” (RegioMagazine / Gerry Grave)



Mister Alteveer, Erik Wolfs: “We moeten 
doorgaan met het ontwikkelen van dit team”
Alteveer is al twee seizoenen op rij onderin de kelder van het amateurvoetbal te 
vinden. Sterker nog: in 2022/23 en 2023/2024 werden maar vier punten gehaald en 
na het puntloze seizoen 2023/24 geldt maar één ding: punten halen en niet als laatste 
eindigen. Volgens Erik Wolfs, verdediger van de Alteveersters moet dat zeker mogelijk 
zijn. Zijn team is onder het bewind van trainer Willie Sagel een nieuwe weg ingeslagen 
en dat zou zijn vruchten moeten gaan afwerpen.

Wolfs is een kind van de club en inmid-
dels 34 jaar oud. 28 jaar is hij al lid en 
het gaat hem uiteraard aan het hart dat 
de geel-zwarten de laatste jaren zó zijn 
weggezakt. Verklaren kan hij het wel, want 
heel wat dragende spelers zijn of gestopt 
of vertrokken en dus moet er aan een 
nieuw team worden gebouwd. Wolfs blijft 

daarom positief. “We hebben vorig seizoen 
al een plan bedacht en zijn daar ondanks 
de resultaten niet van afgeweken. Hier-
door hebben we ook goede wedstrijden 
gespeeld, maar gaven we de tegengoals te 
gemakkelijk weg. We moeten doorgaan met 
ons plan dat tot het verder ontwikkelen van 
het team moet leiden. Op den duur moet 

dat resultaten gaan opleveren. Ik 
ben ervan overtuigd dat dit gaat 
lukken als we ons voor honderd 
procent inzetten.” 

Stapje voor stapje verder is wat 
men bij het eerste van Alteveer 
wil. Dat houdt ook in dat meer en 
meer jeugdspelers in het vlaggen-
schip komen te spelen. “Zo kan 
de club ook blijven bestaan. We 
moeten vooral stabieler worden in 
ons spel en dit uitbouwen zodat 
we ergens om kunnen voetballen.” 
(RegioMagazine / Gerry Grave. Foto: 
Regina Korf-ten Kate)



Kevin van der Laan wil lekker bovenin  
meedraaien met Westerwolde
Westerwolde speelde enkele seizoenen 
in de Zondag Derde Klasse, maar is na de 
degradatie na het vorig seizoen terug in de 
vierde. Heel veel scheelde het niet, maar 
het derdeklasserschap kon net niet worden 
behouden. En dus baalt Kevin van der Laan, 
een van de vele rasechte Vlagtwedders 
in het team van de nieuwe trainer Wessel 
Woortman uit Stadskanaal.

Van der Laan is er al jaren bij en maakte 
ook veel mooie momenten mee. Zo was hij 
erbij toen zijn club in Marum het beslis-
singsduel tegen SC Bolsward won en 
promotie naar de derde klasse bewerk-
stelligde. Daarna volgden mooie jaren op 
dat niveau en is het doel wat hem betreft 
heel snel terug te keren’. “Dit seizoen is de  
doelstelling om bovenin mee te draaien en 
voor het kampioenschap te gaan. Gezien 
de spelersgroep moet dat ook wel haalbaar 
zijn.” 
Mocht de derde klasse dan weer zijn 
bereikt dan moet dat volgens Van der Laan 
een verblijf zijn dat jarenlang zal duren. 
“We moeten gewoon een middenmoter in 
de derde klasse kunnen worden en blijven 
en ik hoop daarom ook dat de spelersgroep 
bij elkaar blijft. We kunnen dan nog heel 
mooie dingen laten zien.” 

Heel even denkt de middenvelder nog 
even terug aan 2019, het moment dat Wes-
terwolde de derde klasse bereikte. “Zoiets 
is prachtig en dat wil ik weer heel graag 
meemaken. We gaan er met zijn allen voor. 
De selectie is vrij jong en er zit echt nog 
wel meer in.” (RegioMagazine / Gerry Grave)



Arvid Oost wil met JVV dolgraag eens naar de 
vierde klasse
JVV uit Jipsingboertange is de laatste twee seizoenen prima bezig door respectieve-
lijk al derde en vijfde in de zondag vijfde klasse te eindigen. De club zat daardoor niet 
eens zo gek ver van een nacompetitieplek voor promotie naar de vierde klasse af, maar 
in dat doel is nog niet geslaagd. Of dat dit seizoen wél gaat lukken blijft natuurlijk de 
grote vraag, maar als het aan Arvid Oost, centrale verdediger van de club ligt, uiteraard 
wel.

Oost is 23 jaar, rasechte Musselkanaalster 
en speelde jarenlang voor Musselkanaal. 
Inmiddels is hij al drie seizoenen lang meer 
dan tevreden in Jipsingboertange en gaat 
hij met heel veel plezier zijn vierde seizoen 
in. Samen met enkele vrienden geniet hij 
elke keer weer. Als dat nu van een training 
of een wedstrijd is, het is Oost om het even. 

Met elkaar gaan ze ervoor en willen ze die 
ene stap eens maken: voetballen in de 
vierde klasse. Ooit lukt het de zwart-witten 
om op dat niveau te acteren, maar dat is 
al jaren geleden, namelijk bijna een kwart 
eeuw.

Arvid Oost heeft er wel vertrouwen in: 

“Vorig seizoen hadden we al 
de doelstelling om nacompe-
titie te halen, maar dat is niet 
gelukt. We lieten daarvoor 
in de eerste seizoenshelft 
te veel punten liggen. In de 
tweede seizoenshelft pakten 
we het echter goed op en 
werden we tóch nog vijfde. 
Dit seizoen gaan we wederom 
voor een nacompetitieplek 
zodat we kunnen promoveren. 
Het zou mooi zijn om een keer 
te promoveren. Hoe maakt 
me niet uit.” (RegioMagazine / 
Gerry Grave)



Sven Jaegers: “Onstwedder Boys moet dat laatste 
stapje zetten”
Onstwedder Boys lijkt een beetje het Volendam 
van nu te worden. De club kreeg de bijnaam ‘De 
Heen en Weer’, omdat men vaak te groot voor 
het servet dat Eerste Divisie heet en te klein 
voor de Eredivisie bleek. Dat geldt op dit mo-
ment eigenlijk voor Onstwedder Boys ook, maar 
dan gaat het om de derde en vierde klasse in 
het zaterdagvoetbal. Volgens verdediger Sven 
Jaegers van de Boys was degradatie afgelopen 
seizoen niet nodig en dus hoopt hij op een 
snelle terugkeer in de derde klasse.

Jaegers is nog maar 25, maar is al jarenlang een 
vaste kracht in het hart van de verdediging van 
de Onstwedders. Na een klein uitstapje naar 
Valthermond gaat hij zijn twaalfde seizoen als 
selectiespeler in. Hij maakte al een promotie en 
degradaties mee, maar wil dat laatste het liefst 
niet meer meemaken. Promoveren wél en dan 
heel lang in de derde klasse blijven. “De ko-
mende seizoenen moet Onstwedder Boys gaan 
uitgroeien naar een stabiele derdeklasser; we 
hebben te veel jaren tussen de derde en vierde 
klasse in gezeten en moeten proberen om dat 
laatste stapje te gaan zetten.”

Eenvoudig zal dat nog niet worden, want de 
aanstaande competitie is geen eenvoudige en 
dus kunnen de Oranjehemden de borst natma-
ken. “Omdat de competitie zo sterk is, zijn veel 
ploegen aan elkaar gewaagd, maar met ons 
voetballend vermogen en talent gecombineerd 
met ervaring moeten we een gooi doen naar de 
bovenste drie plekken.” Het voetballend vermo-
gen is volgens Jaegers door de komst van trainer 
Harold Molanus danig verbeterd en dus zijn er 
zeker mogelijkheden. (RegioMagazine / Gerry 
Grave)



Rechtstreekse handhaving moet voor
FC Ter Apel’96 mogelijk zijn vindt Vince Gravers
FC Ter Apel’96 leverde vorig seizoen een 
geweldige prestatie door de titel in de 
Zondag Vierde Klasse in de wacht te slepen. 
Het hele seizoen streed het met Nieuw Bui-
nen om het kampioenschap, maar werden 
de champagneflessen dus in het grensdorp 
ontkurkt. Derde klasse-voetbal in Ter Apel 
dus en dat is iets waar ze heel blij mee zijn. 
Ook Vince Gravers, een van de vele jonge 
spelers van het team. 

Voor Gravers geldt maar één doel en dat 
is het realiseren van handhaving. “Voor dit 
seizoen is het allereerste doel rechtstreekse 
handhaving en als dat lukt dan ben ik tevre-
den.” De Ter Apelers beschikken over een 
erg jong team met enkele ervaren spelers en 
volgens Gravers zit er ook rek in het elftal. 
“Het zou natuurlijk super zijn om met dit 
team een stabiele derdeklasser te kunnen 
worden en dat we daarin ook bovenin mee 
kunnen doen. Op zich hebben we de spelers 
daar wel voor.”

De twintigjarige speelt centraal op het mid-
denveld of als aanvallende middenvelder en 
voelt zich daar erg op zijn gemak. Dat geldt 
ook voor de vereniging waar hij al jaren lid 
van is. “Ik ben hier geboren en getogen en 
dit is echt een heel mooie club. Ik heb het 
er dan ook erg naar mijn zin, want iedereen 
wil er presteren en dat zie je ook terug in 
de prestaties.” Vorig seizoen viel alles op 
zijn plek en bleven de Ter Apelers ook op 
belangrijke momenten koel. Of dat dit sei-
zoen ook zo is? Het is afwachten, maar Vince 
Gravers kan niet wachten tot het begint. 
(RegioMagazine / Gerry Grave)



Marwid Winkel hoopt dat ASVB 
zich verder kan ontwikkelen
ASVB is weer derdeklasser en redde daarin vorig seizoen het vege lijf. Plek negen was het deel van de Blijhamsters 
en op zich zijn ze daarmee content. Ook de jonge Marwid Winkel die met zijn achttien jaar een nog jonge speler is van 
het eerste. Daarvan zijn er meer, want nadat een aantal spelers naar andere clubs gingen of stopten, zijn ‘De Witte 
Muizen’ een andere weg ingeslagen en gaat men met veel jeugdspelers aangevuld met ervaren krachten verder.

Winkel is al twee seizoenen linksback in het team van 
Dirick-Jan van Strien die gewend is met jongere spelers 
om te gaan. Zo deed hij dat onder meer enkele jaren bij de 
studentenclub uit Groningen, Forward en dus moet het wat 
dat betreft wel goedkomen. Winkel heeft zin in een nieuw 
avontuur met zijn team dat in het maagdelijk wit weer 
voor successen moet gaan zorgen. Ook hij is tevreden over 
voetbaljaargang 2023/24. “Ik kijk tevreden terug op het af-
gelopen seizoen waarin wij ons na een lastige seizoenstart 
te hebben gehad knap naar veiligheid hebben geknokt.”

Het doel van Winkel is in de middenmoot te eindigen, maar 
natuurlijk hoopt hij op meer en dan kom je al gauw uit bij 
‘het toetje’ dat nacompetitie heet. “Ik denk echter dat het 
het belangrijkste is om ons wederom veilig te spelen en 
dat we ons met deze jonge ploeg door moeten ontwikke-
len.” Marwid Winkel hoopt trouwens dat broertje Lyron nu 
aan meer wedstrijden toekomt dan tijdens het vorig sei-
zoen dat hij grotendeels door een blessure moest missen. 
(RegioMagazine / Gerry Grave. Foto: Henk-Jan Meijer)

SETA doet weer mee en wil een mooi seizoen 
gaan draaien

Na twee zeer goede jaren voor SETA uit Musselkanaal 
waarin twee keer als tweede in de zaterdag vijfde klasse 
werd geëindigd besloot het bestuur van de club zich hal-
verwege het vorig seizoen terug te trekken uit de compe-
titie omdat er niet meer voldoende spelers waren. SETA 
zou SETA echter niet zijn meteen actie te ondernemen en 
het is hen gelukt over genoeg spelers te beschikken zodat 
men een nieuwe voetbaljaargang kan aanvangen. Dat 
doet men met doelman Peter Gerrits die al vier jaar speler 
van de club is.

Gerrits is 24 jaar en begon ooit bij SJS. Later verkaste hij 
naar Musselkanaal en ging na zijn jeugdjaren in het vierde 
van die club spelen. Korte tijd stopte hij ermee, maar op 
een gegeven moment begon het weer te kriebelen en 

meldde de inwoner van Musselkanaal zich bij SETA aan. 
Niet zonder succes, want de club doet het prima en Gerrits 
is blij er deel van te mogen uitmaken. Na het stoppen van 
Patrick van der Werff die een jaar of vijftien het doel van 
de Musselkanaalsters verdedigde lijkt Gerrits eerste keeper 
te worden. “Ik streef altijd naar het hoogst haalbare en na-
tuurlijk wil ik graag keepen. Ook hoop ik dat we met SETA 
zo hoog mogelijk eindigen en het liefst als eerste natuur-
lijk.” Voor SETA is het op dit moment echter bijzaak, want 
het voort kunnen laten bestaan van de vereniging heeft de 
hoogste prioriteit. Gerrits heeft daar echter wel vertrouwen 
in. “We zijn goed bezig met elkaar om de club staande te 
houden dus de focus ligt nu vooral bij het nieuwe seizoen 
en de rest zien we daarna wel.” (RegioMagazine / Gerry 
Grave)



Onderstaande bedrijven feliciteren VV Sellingen met het 80-jarig bestaan



Op de foto vlnr: Frank Pilon; Jeugdzaken, Martijn Eitens; Lid, Trudie Meijer; Penningmeester, Arne Tammenga; Secretaris, Erik Wegman; Voorzitter, Bjorn de Roo; Jeugdzaken,  
Aike Smook; Veld- en Gebouwenbeheer, Chrissy van Vliet; Wedstrijdsecretariaat, Harry de Roo; Vice Voorzitter.

VV Sellingen viert tachtigste verjaardag
"Oh die Sellingen, oh die Sellingen; wat een reuze club is dat"

Vol trots werd het gezongen, onlangs tijdens de tachtigste verjaardag van 
voetbalvereniging Sellingen: ‘Al schieten we tegen de paal, al schieten we 
tegen de lat. Wij zijn Sellingen en jullie hebben pech gehad. Want oh die Sel-
lingen, oh die Sellingen, wat een reuze club is dat’’. En een reuze club is het, 
een club vol kameraadschap, saamhorigheid en draaiende gehouden door een 
trouwe schare vrijwilligers. En tegenwoordig ook een club die op niveau speelt 
en zo vrijwel alle clubs in de nabije omgeving de loef afsteekt. ‘’Daar genieten 
we zeker van. Maar: we staren ons er niet blind op, hoor. Bij Sellingen zijn de 
andere heren-, dames- en jeugdteams net zo belangrijk als de hoofdmacht’’, 
zegt vicevoorzitter Harry de Roo.

Vrijwilligers
De tachtigste verjaardag werd onlangs 
op passende wijze gevierd. ‘’Met leden, 
vrijwilligers en sponsoren. Gewoon 
gezellig, met een drankje en muziek. Ik 
denk dat we met zo’n honderd mensen 
stil hebben gestaan bij het jubileum 
van onze club’’, zegt De Roo, die zich 
als vicevoorzitter bezighoudt met 
het versterken van de organisatie en 
het verbeteren van de communicatie. 
Saillant detail; ook zoon Bjorn, speler 
van de hoofdmacht, maakt deel uit van 
het bestuur. En zo heeft de familie De 
Roo dus een stevige vinger in de pap. 
‘’Haha, welnee. Ik zit nog niet zo heel 
lang in het bestuur, maar weet wel dat 
Sellingen een club is waar alles samen 
gedaan wordt. De bereidwilligheid is 
groot. Als bestuur kunnen we wel van 
alles willen, maar zonder leden en 
vrijwilligers kunnen we niets. Neem 
bijvoorbeeld de groep mensen die er 
elke week voor zorgt dat het terrein er 
netjes bij ligt onder bestuurlijke lei-
ding van Aike Smook, die mensen zijn 
enorm waardevol voor de club’’, zegt 
De Roo terecht.

Golfbeweging
Mooi; bij Sellingen verbeeldt men zich 
niets. ‘’We blijven hier nuchter. Dat 
neemt niet weg dat we trots zijn op het 
feit dat we van alle omliggende clubs 
wel op het hoogste niveau spelen. Dus 

hoger dan clubs als Musselkanaal en 
SC Stadskanaal. We weten echter wie 
we zijn. We hebben op dit moment ge-
woon een heel goede lichting voetbal-
lers. Het is echter een golfbeweging. 
Dat beseffen we. Over een aantal jaren 
kan het anders zijn. Om die reden doen 
we geen gekke dingen en proberen we 
elk team evenveel aandacht te geven. 
Samen zijn we VV Sellingen.’’

Trouwe supporters
Die goede lichting spelers brengt de 
hondstrouwe supporters dit seizoen 
opnieuw naar onbekende oorden. ‘’De 
indeling is bijzonder inderdaad. We 
gaan naar het Oosten, naar Wierden en 
Markelo bijvoorbeeld. Dat belooft weer 
een heel mooi avontuur te worden. 
En waar we ook spelen, we weten ons 
altijd gesteund door een trouwe groep 
supporters. Twee seizoenen geleden 
haalden we de nacompetitie en speel-
den we op een doordeweekse avond in 
Malden. Vanuit Sellingen waren er ge-
woon honderd mensen, van de thuis-
club misschien de helft. Voetbal leeft 
in Sellingen en daarbij helpt het dat 
we het vooral met jongens uit eigen 
dorp doen. De jongens zijn heel hecht. 
Het zijn kameraden. Ze gaan echt voor 
elkaar door het vuur.’’

Verduurzaming
Het bestuur van Sellingen is nadrukke-

lijk bezig met de toekomst van de club. 
‘’Om die reden zijn we druk bezig met 
de verduurzaming. We willen straks 
zelf energie opwekken en we willen 
ledverlichting rond de velden. Verder 
willen we gaan werken met een warm-
tepomp. Op die manier kunnen we be-
sparen en is onze club straks klaar voor 
de toekomst. We hadden graag al met 
de werkzaamheden willen beginnen, 
maar we moeten nog even geduld heb-
ben. Het wachten is op de subsidies, 
de aanvragen lopen. Ook organiseren 
we diverse acties zoals bijvoorbeeld 
deelname aan Rabo Club Support om 
alles te kunnen bekostigen.’’
Sellingen is trots. De club heeft een 
mooie accommodatie met tegenwoor-
dig een eigen veldje voor de jeugd. 
‘’Soms zie ik wel eens een foto van de 
oude situatie. Met de houten kantine 
en met het gravelveld. Wat is er dan de 
afgelopen jaren veel veranderd, wat 
gaat de tijd dan snel. We hebben drie 

velden en kunnen prima uit de voeten 
zo’’, zegt De Roo, die zegt dat Sellingen 
het ook op bestuurlijk vlak prima voor 
elkaar heeft. ‘’Iedereen binnen het be-
stuur heeft een taak. De lijnen zijn kort 
en de bereidwilligheid is groot’’, zegt 
hij. ‘’Dat werkt heel erg prettig.’’

Positief
Sellingen is ook al een bijzondere club 
vanwege het aanstellen van trainer 
Rick Hansen. De oefenmeester is pas 
21 jaar. ‘’Dat merk je niet’’, zegt De 
Roo. ‘’Hij kan echt boven de groep 
staan. Als je een nieuwe trainer zoekt, 
dan is het gemakkelijk om een ervaren 
rot aan te stellen. Wij hebben voor iets 
anders gekozen en geven Rick de kans. 
Hij heeft een heel moderne kijk op het 
spelletje en is bezig de ploeg wat an-
ders te laten spelen. De eerste indruk-
ken zijn heel erg positief’’, besluit De 
Roo tevreden. (RegioMagazine/Vincent 
Muskee)



Onderstaande bedrijven feliciteren VV Wedde met het 75-jarig bestaan



VV Wedde voorzitter Henk Huls:
"De voetbalclub is heel erg belangrijk voor het dorp"

Feest in Wedde, waar de plaatselijke voetbalclub onlangs de 75e verjaardag vierde.  
De verjaardag ging gepaard met allerlei activiteiten, die voor een deel voorbijgingen 
aan voorzitter Henk Huls. ‘’Ik was ziek en heb daardoor de vrijdagavond gemist. Zul je 
altijd zien. Van de zaterdag heb ik gelukkig nog wel wat meegepikt en op zondag, toen 
de boel opgeruimd moest worden, was ik volgens mij de enige die wél fit was’’, lacht de 
voorzitter, die tevreden constateert dat het goed gaat met de club.

Nieuw elan
Huls is bezig aan zijn tweede termijn als 
voorzitter. ‘’Dat ik nu weer voorzitter ben, 
was niet direct de bedoeling. Ik kon echter 
niet weigeren toen ik zag dat er enkele 
nieuwe bestuursleden waren opgestaan 
om de club van nieuw elan te voorzien. Ik 
ben in elk geval dit seizoen nog voorzitter, 
daarna zien we wel verder. In het algemeen 
hebben we de zaken als club prima voor 
elkaar. Onder de bezielende leiding van 
vooral Harald Bleeker wordt veel aandacht 
besteed aan de jeugd en we hebben een 
groep sponsoren aan ons weten te bin-
den die als ondernemersgroep samen het 
hoofdsponsorschap op zich heeft genomen. 
We hebben ons jubileum uitbundig gevierd 
en wat altijd gebleven is, is de spilfunctie 
die we in het dorp hebben. Wedde is een 
heel sociale club. Er wordt veel georgani-
seerd en het is bij ons altijd gezellig’’, zegt 
Huls.

Vierde klasse
Vraag je de gemiddelde voetballiefhebber, 
dan schat die Wedde in als een vierdeklas-
ser. ‘’Natuurlijk willen we ook graag terug 
naar de vierde klasse. Zeker weten. Vorig 

jaar haalden we de nacompetitie, maar pro-
motie zat er niet in. Het valt niet mee om 
zomaar even uit de vijfde klasse te komen. 
In het verleden is dat zelfs met een trainer 
als Harold Molanus niet gelukt. Onder 
Marcel Kruize lukte dat later gelukkig wel. 
Ja inderdaad, bij Wedde hebben we altijd 
leuke trainers gehad. Verrassende namen 
ook. Ik weet nog dat iedereen het onmo-
gelijk achtte dat Molanus ooit trainer van 
onze club zou worden. Het is echter toch 
gelukt. In de nieuwe oefenmeester Patrick 
Santing hebben we veel vertrouwen. We 
hebben een jonge ploeg en het klikt. In eer-
ste instantie zal de doelstelling zijn om lek-
ker bovenin de vijfde klasse mee te doen. 
Vervolgens zien we wel waar het schip 
strandt’’, zegt Huls, die zich als voorzitter 
nooit met het technische gedeelte bemoeit. 
‘’Ik drink af en toe een keer een kopje koffie 
met de trainer. Dat is alles’’, zegt Huls.

Verduurzaming en renovatie
Om de club ook toekomstbestendig te ma-
ken, richtte het bestuur zich op de renova-
tie en verduurzaming van het clubgebouw 
en de kleedkamers. ‘’Renovatie was ook 
echt noodzakelijk hoor. Behalve dat we zo 

klaar zijn voor de toekomst, is het ook goed 
voor de uitstraling van de club. We willen 
graag een spilfunctie in het dorp vervullen 
en dat kan met een duurzaam en verbouw-
de kantine echt perfect’’, weet Huls. ‘’Dat 
wil natuurlijk niet zeggen dat we verder 
geen wensen hebben. Uitbreiding van de 
jeugd is zo’n wens. Maar we weten als geen 
ander dat dit tijd kost. En als ik zie hoe er 
nu met de jeugd omgegaan wordt, dan 
denk ik dat we op de goede weg zijn. Zo’n 
Harald Bleeker, daar neem ik mijn petje 
diep voor af. Hij zet zich volgens mij wel al 
35 jaar in voor de club en dan met name 
voor de jeugd. Ik heb daar ongelooflijk veel 
respect en waardering voor.’’

Belangrijk voor het dorp
‘’We hebben een goed bestuur en we heb-
ben de zaken goed voor elkaar. We hebben 
allemaal onze taken. Ik moest zoals gezegd 
de eerste dag van het jubileumfeest over-
slaan vanwege ziekte. Ik weet dan dat Ben 
Becker mijn taken perfect overneemt. Dat 
is heel prettig. De club bestaat nu 75 jaar. 
In Wedde heb je nog een school en een 
voetbalclub. We beseffen dat we voor het 
dorp een heel belangrijke functie hebben. 
Dat koesteren we. We zijn er voor het dorp. 
Dat was zo en dat blijft zo. We kijken met 
een heel goed gevoel naar de toekomst. 
Voor mezelf heb ik besloten om in elk 
geval dit seizoen het voorzitterschap nog 
te vervullen. Daarna zien we wel verder. Ik 
ben samen met anderen ingestapt op een 
moment dat het bestuurlijk allemaal wat 

moeilijk liep. Als ik kijk waar we nu staan, 
dan denk ik – zonder onbescheiden te wil-
len zijn – dat we weer trots op onze club 
kunnen zijn. Op naar de volgende 75 jaar.’’ 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)

De jubileumcommissie tijdens de overhandiging van het FC Groningen shirt

Voorzitter Henk Huls



Speler en bestuurslid Ben Becker
"Wedde is heel hecht en bovendien een heel gezellige vereniging’’
Ben Becker is speler van het eerste elftal van Wedde en bovendien bestuurslid van de 
club. Ondanks het feit dat de 31-jarige aanvaller heel lang uitkwam voor Pekelder Boys, 
voelt hij zich ondertussen als de bekende vis in het water bij Wedde. ‘’Het is echt mijn 
club geworden. De club is hecht en het is hier altijd erg gezellig. De derde helft winnen 
we vrijwel altijd’’, lacht Becker.

Bestuur
Becker stapte – na al vijf jaar bestuurslid 
geweest te zijn van de Lichtweek- in als 
bestuurslid toen het met de club bestuur-
lijk gezien wat minder ging. ‘’Harald Bleeker 
kwam bij me aan de deur en vroeg me 
te helpen. Op voorwaarde dat Henk Huls 
voorzitter zou worden, ben ik er in gestapt. 
Met Huls en Bleeker heb ik ook meteen 
heel twee belangrijke mensen binnen de 
club genoemd. Maar uiteraard zijn er meer 
die veel voor de club doen. Zelf steek ik 
ook veel uren in de club en wordt er al over 
gesproken dat ik Henk op den duur opvolg 
als voorzitter. Dat is vooralsnog niet aan de 
orde, voorlopig blijft Henk gelukkig zeker 
dit seizoen nog voorzitter.’’

Wedde zet in op de jeugd
Becker heeft genoten van het jubileum-
feest en ziet dat de club in de lift zit. ‘’Zeker 
ook als ik kijk naar de jeugd. Het zal wat tijd 
kosten allemaal, maar met de jeugdtrainers 
Wibo Wester, Jan Huls en Eddie Boels heb-
ben we drie goede jeugdtrainers voor de 
twee teams die we hebben. Bleeker coördi-
neert het geheel en dat gaat goed. Heel erg 

goed zelfs. We zetten ook in op jeugd. Zo 
hebben we tijdens de jubileumfestiviteiten 
alle jeugd uit het dorp uitgenodigd. Dat was 
echt een groot succes’’, zegt Becker. ‘’We 
kunnen overigens toch al terugkijken op 
een heel geslaagd feest. Complimenten aan 
de jubileumcommissie.’’
 
Nieuwe trainer Patrick Santing
Becker zal naast de bestuurlijke taken dit 
seizoen ook weer voor een deel van de 
doelpunten moeten zorgen in de hoofd-
macht. De lange spits is erg tevreden over 
de nieuwe trainer Patrick Santing, die Jack 
Boneschansker opvolgt bij de vijfdeklasser. 
‘’De trainingen zijn zeer compleet. Daar zit 
echt alles in. Bovendien is hij bezig om de 
kloof die tussen het eerste en het tweede 
elftal was ontstaan te slechten. We moeten 
weer één geheel worden en dat gaat echt 
prima. Je ziet het ook aan de trainingsop-
komst, want die is prima met gelukkig ook 
spelers van ons tweede. We willen in dit 
jubileumseizoen natuurlijk meedoen om 
de prijzen. Het zou mooi zijn om weer in 
de vierde klasse te spelen’’, besluit Becker. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Yannick Kruizinga hoopt dat Veelerveen het nog 
weer eens in derde klasse mag proberen
Veelerveen staat weer op de kaart in voetballand, want liet met twee promoties op rij zien echt wel iets te kunnen. De 
Goddelijke Kanaries speelden zelfs in de derde klasse en waren nog niet zo lang geleden heel even ‘de beste club van 
Groningen’, want hadden op een gegeven moment het meeste aantal punten van alle Groningers clubs in een compe-
titie gehaald. En dus geldt een elftal waar menig tegenstander toch met knikkende knieën naartoe kwam. Als het aan 
Yannick Kruizinga ligt, gebeurt dat ook dit seizoen weer, maar dan in de vierde klasse.

Hij speelt al jaren in het eerste en dat als inwoner van Bel-
lingwolde. “Heel lang woon ik er niet meer hoor, want ik ga 
in oktober in Groningen wonen. In de jeugd speelde ik ove-
rigens wél bij Bellingwolde, maar nu bij Veelerveen waar 
ik een mooi seizoen hoop te beleven.” Over het vorige is 
hij ietwat teleurgesteld hetgeen ook wel logisch is. Een 
verklaring heeft de 24-jarige er wel voor. “Uiteindelijk was 
het wel een teleurstellend seizoen, omdat degradatie niet 
echt nodig was; we waren lang zoekend naar een systeem 

en werden geplaagd door blessures dat door zo’n kleine 
vereniging moeilijk is om op te vangen.”

Wat er dit seizoen mogelijk is, is voor Kruizinga lastig 
aan te geven, want de competitie waarin de geelhemden 
uitkomen is geen gemakkelijke. “Ik hoop dat we leuk mee 
kunnen doen in de top vijf en een periode pakken. Ooit 
hoop ik dat we het weer in de derde klasse mogen probe-
ren.” (RegioMagazine / Gerry Grave)

Jelmer Jasken wil weer omhoog met SPW
SPW deed het nog geen tien jaar geleden geweldig met promotie naar de derde klasse en dus leefde het voetbal er 
nóg meer dan het al deed. Jelmer Jasken is nog maar 26, maar maakte al een promotie met de club mee en geniet er 
nog altijd van. Inmiddels zijn andere tijden aangebroken en speelt zijn team weer in de vijfde klasse. Jasken wil daar 
zo rap mogelijk weer uit en dat kan volgens hem ook.

De Stadskanaalster is een ras-SPW’er, woont op een steen-
worp afstand van het sportpark en is niet van plan de club 
te verlaten. Ze bestaan dus nog, van die echte clubmensen. 
“Ik speel hier nu bijna twintig jaar. Het scheelt nog enkele 
weekjes. Ondanks dat de prestaties soms tegenvallen heb 
ik het hier altijd naar mijn zin. Het team is zowel op als 

naast het veld erg goed met elkaar en ik blijf hier dus nog 
wel even.”

Vorig seizoen volgde dus degradatie uit de vierde klasse. 
Jasken betreurt het, maar is een positief mens en kijkt 
gewoon vooruit.

“Ze zeggen wel eens dat je soms een stap terug moet doen 
om daarna weer vooruit te komen, toch?” Of de blauw-wit-
ten dat dit seizoen al kunnen laten zien? De middenvelder 
kijkt er in ieder geval met een positief gevoel naar. “Er zijn 
weer wat jongens teruggekeerd; of ze waren gestopt of ze 
komen vanuit het tweede elftal. Daarnaast begint het gat 
met de jeugd bij SPW langzaam te dichten. Het is super om 
te zien dat enkele jongens van JO17 al klaarstaan om soms 
met ons mee te doen.” (RegioMagazine / Gerry Grave)



Mark Weinans heel blij met handhaving Sellingen
Sellingen is de laatste jaren behoorlijk 
op dreef en speelde zelfs al in het ‘verre’ 
Nijmegen voor promotie naar de eerste 
klasse. Hosannastemming dus in het 
grensdorp, maar ze bleven er steeds 
realistisch. Dat moet ook wel, want het 
voetballeven staat nooit stil en zeker niet 
in de tweede klasse op zondag waar het 
altijd heel spannend is. Dat bleek vorig 
seizoen wel toen de geel-zwarten alle 
zeilen moesten bijzetten om ‘erin’ te blij-
ven. Het lukte en dus volgt wederom een 
seizoen op dat niveau. Ter Apeler Mark 
Weinans maakt deel uit van de selectie en 
gaat ook nu voor handhaving.

“Ik kom uit Ter Apel, maar voel me wél 
grotendeels Sellinger”, lachte Weinans aan 
de vooravond van weer een seizoen in de 
tweede klasse: een niveau dat voor Sel-
lingen nog altijd geweldig is. Het doel is er 
constant te spelen, maar of dat realistisch 
is zal de toekomst uitwijzen. Hij heeft het 
er in ieder geval naar zijn zin. “In de jeugd 
speelde ik altijd bij FC Ter Apel’96 en later 
twee seizoenen in het eerste. Nu dus Sel-
lingen en dat al vier jaar op rij.”

Met tevredenheid kijkt hij op het vorig sei-
zoen terug al is hij van mening dat er iets 
meer in zat. “Dat we de handhaving moes-
ten afdwingen via de nacompetitie was in 
mijn ogen niet nodig geweest. Eerlijkheids-
halve hebben we gedurende het seizoen 
simpelweg ook te veel steken laten vallen. 
“Dit seizoen gaan we proberen er recht-
streeks in te blijven. Aan de supporters zal 
het niet liggen, want die steunen ons door 
dik en dun.” (RegioMagazine / Gerry Grave)



Tijmen Stuut 
terug bij 
SV Mussel
SV Mussel speelde enkele seizoenen in de vierde 
klasse, het niveau dat de club ten minste ambieert, 
maar aan dat verblijf kwam na vorig seizoen een 
(voorlopig) einde. De Musselkers degradeerden 
naar de vijfde klasse en hopen daar uiteraard zo 
snel mogelijk uit te komen. Heel eenvoudig zal het 
niet zijn, maar met de terugkeer van de ervaren 
Tijmen Stuut hopen ze in ‘De Mussel’ op beterschap.

Stuut droeg jarenlang het 
rood-blauwe shirt van de 
vereniging. In 2014 stop-
te hij er bij het eerste,  
speelde daarna nog even 
bij DVSA in Amerongen 
en na zijn verhuizing 
naar Onstwedde speelde 
hij bij Onstwedder Boys. 
Na een volgende verhui-
zing naar 2e Exloërmond 
sloot hij in 2021 weer bij 
de club aan. “Ik ging bij 
‘de SV’ in ‘de 35+’ spelen 
en dat beviel goed.” In-
middels is hij zelfs weer 
selectiespeler en dat op 
39-jarige leeftijd. “Vanaf 
februari ben ik gaan 
trainen om wat fitter te 
worden. Het doel was af 
en toe een wedstrijd in 
het tweede op zaterdag 
te spelen, maar het liep 
iets anders.” 

Het is de ‘SVau’ dus niet 
gelukt handhaving te re-
aliseren. “We zaten door 
het ‘mooie’ pyramide-
systeem van de KNVB in 
een loodzware, verkapte 
vierde klasse waar kleine 
clubs als SV Mussel de 
dupe van zijn. Trainer en 
spelers hebben er echter, 
bewonderingswaardig, 
alles aan gedaan.” Als 
alles op zijn plek valt 
hoopt Stuut dat SV Mus-
sel in de top vier eindigt. 
En wat de toekomst 
betreft, moet het ook 
wel goed komen. “We 
willen jong en oud bij 
de club houden, plezier 
voorop laten staan en 
leuke activiteiten orga-
niseren. Ik probeer daar 
mijn steentje aan bij te 
dragen.” (RegioMagazine 
/ Gerry Grave)



SJS’er Floris Wientjes is trots om bij ‘de enige 
echte club’ te spelen
Het lukte SJS vorig seizoen niet na de degra-
datie meteen terug te keren in de derde klasse 
van het zaterdagvoetbal. Sterker nog: het team 
van Jos Schaart die na dat seizoen afscheid 
nam eindigde in de grijze middenmoot en 
dat is nu net wat de club uit Stadskanaal niet 
wilde. SJS wil immers omhoog en minimaal 
een stabiele derdeklasser worden. Floris Wien-
tjes is een nog jonge speler van het team en 
heeft er zin in. Hij wil dit seizoen koste wat 
kost promoveren met de blauwhemden.

Wientjes is een kind van de club die voor hem 
‘de enige echte club is’. Vader Arnoud maakte 
jarenlang deel uit van het eerste elftal dat aan 
het begin van deze eeuw een aantal jaren in 
de eerste klasse speelde, maar daarna te ver 
wegzakte. Wientjes junior is nog maar negentien 
jaar en maakte in de voorbije twee seizoenen 
tien doelpunten. In 2024/25 wil de midden-
velder of aanvaller ook weer zijn beste beentje 
gaan voorzetten. Hij baalt nog steeds van de 
vorige editie, maar weet dat er veel meer inzit. 
“Vorig seizoen startten we om mee te voetbal-
len voor het kampioenschap. Echter door vele 
blessures is het jaar helaas anders geëindigd 
dan verwacht. Laten we eerst dit jaar maar eens 
promoveren en dan hopen dat we volgend 
seizoen bovenin de derde klasse mee kunnen 
draaien.”

Een gewaagde uitspraak van Wientjes? De 
tijd zal het leren. Hij weet echter dat er veel 
mogelijk is. Met Jordi Nijgh als nieuwe trainer en 
de vele geblesseerden die hersteld zijn en de 
prima selectie moet het volgens Wientjes moge-
lijk zijn in zijn beoogd doel te slagen. (RegioMa-
gazine / Gerry Grave. Foto: Brigitte de Wijk)
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JM Tweewielers in Stadskanaal
Voor de beste service en een zeer scherpe prijs
Van je hobby voor een deel je beroep maken. Het is het verhaal van 
Jarno Mulder (23) uit Stadskanaal. Hij werkt vier dagen per week 
als industrieel spuiter en de vrijdag en zaterdag werkt hij voor zijn 
eigen bedrijf: JM Tweewielers, specialist in de inkoop, verkoop en 
reparatie van bromfietsen en scooters en bovendien ook hét adres 
voor onderdelen. ‘’Dat ik zes dagen per week werk, voel ik niet als 
een belasting. Het werk voor JM Tweewielers zie ik echt als hobby 
en ik beschouw het niet eens als werk. Je bent bovendien voor jezelf 
aan de slag en dat maakt het toch net even anders’’, zegt Mulder, die 
onlangs een ruimer pand betrok in Stadskanaal.

Nieuwe locatie in Stadskanaal
Drie jaar geleden begon Jarno in 
een garagebox in Stadskanaal. ‘’Na 
drie jaar werd het echter toch te 
klein. Op de nieuwe locatie aan de 
Touwslager 5 in Stadskanaal kan 
ik bijvoorbeeld meer apparatuur 
kwijt waardoor ik prettiger kan 
werken’’, legt Jarno uit.

In zijn nieuwe onderkomen 
repareert Jarno niet alleen de 
nieuwste scooters, maar ook oude 
bromfietsen. Daarnaast verkoopt 
hij tweedehands scooters en 
bromfietsen. ‘’Ik heb dus best een 
heel breed aanbod. Dat maakt het 
werk ook leuk. De ene keer sleutel 
ik aan de nieuwste Vespa, een 
andere keer repareer ik een Puch 
of een Kreidler. Ook voor onder-
delen ben je bij mij altijd op het 
juiste adres, zeker ook als je zoekt 
naar onderdelen voor wat oudere 
bromfietsen. Met die onderdelen 
sta ik ook regelmatig op beurzen.’’

Goed en goedkoop
Een bezige bij dus, uit het goede 
(ondernemers)hout gesneden ook. 
‘’Het is echt uit hobby begonnen. 
Ik heb ook nooit veel reclame ge-
maakt. Ik plaatste wel eens wat op 
Facebook en dat was het dan ook 
wel. Als je eenmaal aan de slag 
gaat, dan krijg je het door mond-
tot-mondreclame steeds drukker. 
Zo is dat bij mij ook gegaan. Er is 
sprake van gestage groei. Waarom 
mensen vooral voor mij kiezen? 
Dat heeft in eerste instantie te 
maken met de prijs. Ik hanteer een 
vrij laag uurtarief. Ik ga nog voor 
30 euro per uur aan de slag en dat 
is bij andere garages wel anders. 
Daarnaast vind ik de service echt 
heel belangrijk. Ik ga nooit voor 
het snelle geld. Nooit. Ik heb lie-
ver een tevreden klant – die ook 
weer terugkomt – dan dat ik wat 
extra geld verdien. Een tevreden 
klant is voor mij echt belangrijk, 
misschien wel het belangrijkste’’, 
zegt Mulder.

Wisselend aanbod
Bij Mulder koop je uitsluitend ge-
bruikte scooters en bromfietsen. 
‘’Die koop ik in, maak ik klaar en 
bied ik tegen een aantrekkelijke 
prijs aan. Koop je hier een scooter, 
dan koop je een kwalitatief goede 
scooter. Daar sta ik voor. Er is 
sprake van een wisselend aanbod, 
dat je op mijn Facebook pagina 
kunt vinden. Gezien de ruimte 
staan er nooit heel erg veel, het is 
echter wel altijd even de moeite 
waard om het aanbod te komen 
bekijken. Je kunt zomaar op een 
goede manier verrast worden’’, 
zegt Jarno.

Geen geheimen
Scooters en bromfietsen; voor 
Jarno kennen ze geen geheimen. 
‘’In principe werk ik natuurlijk op 
afspraak. Maar is er iets kleins of 
sta je ergens met een lekke band, 
dan kun je eventueel een beroep 
doen op onze ophaalservice. Dan 
probeer ik mensen altijd zo snel 
mogelijk te helpen. Dat zit nou 
eenmaal in mijn aard’’, vertelt 
Mulder, die elke vrijdag en zater-
dag geopend is van 09.30 uur tot 
17.00 uur. ‘’En van maandag tot 
en met donderdag gewoon op 
afspraak. Mensen kunnen me dan 
gewoon bellen.’’ Een toekomst 
waarin hij zich alleen bezighoudt 

met JM Tweewielers ziet Jarno 
niet meteen voor zich. ‘’Ik vind 
dit een zeer prettige combinatie. 
Bovendien is het maar afwachten 
hoe de toekomst wat betreft scoo-
ters en bromfietsen er precies uit 
gaat zien. Ik ga lekker zo verder 
en ben best trots dat ik van mijn 
hobby toch voor een deel mijn 
werk hebben kunnen maken.’’

JM Tweewielers is gevestigd aan 
de Touwslager 5 in Stadskanaal. 
Telefoon: 06-23 38 80 67.  
E-mail: jmtweewielersstadska-
naal@gmail.com. (RegioMagazine/
Vincent Muskee)
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Autotechniek Niemeijer in Onstwedde kan 
klanten nu nog nóg beter van dienst zijn
Iets meer dan een jaar geleden sloot Autotechniek Niemeijer zich aan 
bij Bosch Car Service. De overstap naar de grootste en meest bekende 
formule van Nederland is goed geweest. ‘’Op deze manier kunnen we 
onze klanten op tal van verschillende vlakken nog beter van dienst 
zijn. Bovendien is ons dienstenpakket nog verder uitgebreid. Voor 
ons was het bovendien een volgende stap in de professionalisering 
van ons bedrijf’’, zegt Willem Niemeijer tevreden.

Snel gegaan
Willem Niemeijer begon in 2012 
een garagebedrijf en een han-
del in jonge occasions aan de 
Luringstraat. ‘’Het is vervolgens 
best snel gegaan’’, zegt Niemeijer, 
in de vaak gejaagde wereld van 
autogarages een baken van rust. 
‘’Het bedrijf groeide al snel en het 
team werd groter. In 2020 hebben 
we vervolgens een nieuw, modern 
en uiteraard energieneutraal 
bedrijfspand laten bouwen. De 
overstap naar Bosch Car Service 
is weer een volgende mijlpaal. En 
nu we een jaar verder zijn, kan ik 
niet anders dan tevreden zijn met 
deze stap’’, zegt hij.

Betaalbare kwaliteit
Autotechniek Niemeijer heeft een 
uitstekende naam opgebouwd. 
‘’Best bijzonder, maar heel veel 
reclame hoeven we niet te maken. 
Toen we na drie weken vakantie 
terug waren, heb ik bijna een hal-
ve dag aan de telefoon gezeten. 
Allemaal mensen die een afspraak 
wilden maken. Hoe dat komt? Dat 
zal zeker met de prijs te maken 

hebben. We zijn zeker niet duur 
maar bieden wel de beste kwali-
teit. Natuurlijk wordt alles duurder 
en moet ik de uurprijs ook wel iets 
verhogen. Daar ontkom je gewoon 
niet aan. Maar wel met frisse te-
genzin. Ik weiger mensen het vel 
over de oren te trekken. Misschien 
is dat niet commercieel, maar ik 
probeer rekening te houden met 
de mensen die hier in de regio 
wonen’’, zegt Niemeijer.

Zeer breed dienstenpakket
Niemeijer, die als Autotechniek 
Niemeijer eerst aangesloten was 
bij AutoCrew, hecht waarde aan 
goed personeel. ‘’Nu we Bosch 
Car Service zijn, kan het team 
ook meer gerichte trainingen en 
opleidingen volgen. We hebben 
toegang tot merkspecifieke docu-
mentatie, software en technische 
servicebulletins. Bosch biedt ook 
trainingen op het gebied van 
de nieuwste ontwikkelingen bij 
benzine- en dieselauto’s. De voor-
delen zijn gewoon groot en daar 
plukken onze klanten uiteindelijk 
de vruchten van. Bovenal blijven 

we natuurlijk altijd het adres 
waar alle merken personen- en 
bedrijfsauto’s (net als campers) 
terecht kunnen voor onderhoud, 
reparatie, APK-keuringen, airco-
service, schadeherstel en uitlij-
nen’’, zegt Niemeijer.

Ook voor leaseauto’s
Door de overstap naar Bosch Car 
Service kan er nog uitvoeriger 
technische ondersteuning gebo-
den worden. De opleidingsmoge-
lijkheden voor de medewerkers 
zijn veel groter, zeker op het ge-

bied van elektrisch rijden, hybride 
en waterstofauto’s. ‘’Om Bosch 
Car Service te worden moet je 
aan strenge eisen voldoen. Bosch 
biedt optimale ondersteuning en 
bovendien beschikt het over een 
geweldige helpdesk. Via diagno-
seapparatuur kunnen specialisten 
op afstand meekijken bij com-
plexe problemen. Bovendien is 
Bosch innovatief en kunnen we nu 
ook diensten van Bosch aanbie-
den in de vorm van bijvoorbeeld 
Private Lease, autoverzekeringen 
en pechhulp. Er zijn bovendien 

overeenkomsten met verschil-
lende landelijke leasemaatschap-
pijen. Zo kunnen nu ook heel veel 
leaserijders uit de regio bij ons 
terecht voor service en onder-
houd’’, zegt Niemeijer.

Autotechniek Niemeijer is geves-
tigd aan de Luringstraat 40A in 
Onstwedde. Telefoon: 0599 - 33 
22 55. Zie ook www.autotech-
niekniemeijer.nl. (RegioMagazine/
Vincent Muskee)
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CareRepairs in Stadskanaal
Ook specialist in campers, caravans én in stoffering

Kwaliteit, betrouwbaarheid en klanttevredenheid. Het zijn kernwaarden voor CareRe-
pairs, hét adres voor autoschade, ruitschade, stoffering en spuitwerk. Behalve stan-
daard schadeherstel – uiteraard met de nieuwste technieken en met zeer geavanceerde 
apparatuur – geldt het bedrijf in Stadskanaal ook als specialist in schadeherstel voor 
campers en caravans én in stoffering. Het maakt CareRepairs bijzonder en uniek. ‘’Zeker 
wat betreft stoffering zijn we bijzonder. Er zijn niet veel bedrijven meer die dit doen. 
Wij wel. Het maakt ons onderscheidend en zo kunnen we een héél breed dienstenpak-
ket bieden’’, zegt eigenaar Wilfred ter Veen.

Aangesloten bij Recamp
Het vak kent al lang geen geheimen meer 
voor ter Veen. ‘’Ik zit al twintig jaar in het 
vak; leerde het werk bij een schadebedrijf 
in Borger en werkte vervolgens over heel 
de wereld voor Alliance. In mijn optiek 
moet je je altijd proberen te onderschei-
den. Wij doen dat zeker. Zo zijn we caravan 
en camper specialist. Sinds vorig jaar zijn 
we aangesloten bij Recamp en behande-
len we steeds meer campers en caravans. 

Als geen ander kunnen wij campers en 
caravans spuiten en schade herstellen’’, 
zegt ter Veen, die daarnaast ook inzette op 
stoffering. Dit zou je kunnen omschrijven 
als het herstellen van het interieur van 
een voertuig. ‘’Dit kan echt van alles zijn. 
We kunnen wat betreft stoffering aan de 
slag met auto’s, caravans, bussen, campers, 
vliegtuigen en boten. Zijn de stoelen ver-
sleten of moeten de wangen van een busje 
weer mooi gemaakt worden?  

Wil je compleet nieuwe bekleding? Het kan 
allemaal bij ons. Mensen waarderen ons 
werk, we hebben een uitstekend contact 
met alle verzekeraars en ondertussen werkt 
hier een specialistisch team van negen 
medewerkers.’’

Kers op de taart
‘’Ik zeg wel eens: schadeherstel is mas-
sawerk. Dat kunstje beheersen veel meer 
bedrijven. De extra service die wij bieden 
in de vorm van stoffering is de kers op de 
taart’’, zegt ter Veen die als eigenaar de 
spin in het web is. ‘’Ik geniet van dit vak. Zo 
nu en dan sta ik zelf nog op de werkvloer. 
Gewoon, omdat het een prachtig vak is. 
Daarnaast geniet ik van de service die je 
mensen kunt verlenen, net als het omgaan 

met mensen. Wij kunnen mensen helpen 
bij het mooier maken van hun voertuig, en 
dat zowel van de binnen- als de buitenkant. 
We proberen het de klant zo gemakkelijk 
mogelijk te maken. Vaak zijn mensen wat 
ongerust, onzeker. Aan ons om die zorg 
weg te nemen. Ze op hun gemak te stellen 
en bijvoorbeeld snel een leenauto aan te 
bieden. Tevreden klanten zijn de beste 
reclame. Dat beseffen we ons hier echt. 
Daarom doen we elke dag opnieuw ons 
uiterste best om zo goed mogelijk werk te 
leveren.’’

CareRepairs is gevestigd aan de Glasblazer 
10 in Stadskanaal. Tel: 0599 - 70 02 88. 
Zie ook de website www.carerepairs.nl
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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